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Vegan sam i nepodnošljiva mi je patnja kroz koju nedužne životinje moraju prolaziti u klaonicama i uzgajalištima. Kako je moguće da se ljudi na to ne obaziru. Da li je realno očekivati da se takva stratišta jednom i zauvijek zatvore i što po tom pitanju učiniti?

Jasminka M.
30. prosinca 2011.

 

Vegetarijanac sam već 14 godina. Jako ste me obradovali ovim receptima, jer već uistinu više nemam ideju što kuhati i već sam bila na "mukama" što novo pripremiti za blagdanski ručak. Isprobat ću najmanje 7 recepata koje ste poslali. Puno, puno hvala.

J. S.
20. prosinca 2011.

 

Molim Vas da me obavještavate o svim Vašim akcijama, bez obzira što vjerojatno neću moći biti prisutna. Svaka Vaša akcija toliko me ispunjava i čini sretnom da Vam to ne mogu opisati!

S. Č.
20. prosinca 2011.

 

Drago mi je što ste tako lijepo primili moje riječi, ali mislim da sam ja zahvalnija vama, jer sam na koncu zbog vas i postala vegetarijanka. Što mi je život u mnogim aspektima promijenilo, a iskreno mogu reći, samo na bolje!

B. P. 
20. prosinca 2011.

 

Normalni ljudi, po mom mišljenju, nikoga ne zlostavljaju iz kojekakvih perverznih i obijesnih razloga. Nijednom živom biću, koje im ništa nije skrivilo, ne uživaju nanositi bol, bilo fizičku bilo psihičku, pogotovo kad im to biće ništa nije skrivilo, nego im je još k tome spremno pokazati i pružiti bezgraničnu ljubav. Kako sve više uviđam da ljudskoj okrutnosti nema kraja te da im spoznaja o tome i koliko je to pogrešno neće doprijeti do svijesti sama od sebe, jasno mi je da nas se sve više zajednički treba boriti protiv tih primitivnih i divljih zasada. Ako se propagiraju društvene vrijednosti prema kojima smo svi dužni zaštititi slabije i nemoćne, onda svi imamo tu dužnost i prema životinjama, koje su, u odnosu na ljude, puno slabije i ne mogu se obraniti od ljudske okrutnosti.

A. K. 
8. prosinca 2011.

 

Prisustvovao sam jednom kolinju kada sam imao 3 ili 4 godine.
Još uvijek mi odzvanja taj užas u ušima. Znam samo da sam pobjegao u polje kuruza što dalje od tog zvuka i izgubio se :(

M. B.
27. studenoga 2011.

 

Hvala vam na gostoprimstvu i dobroj organizaciji. Najbolji ste i dobar ste primjer kako se ljubav prema životinjama sprovodi u praksi. Sve čestitke, puno ljudi me je kontaktiralo da želi proizvode tijekom godine.

Slavna Momirović, Vegetarijana Plus, o 4. ZeGeVege festivalu održivog življenja 
27. listopada 2011.

 

Hvala na slikama i na podacima i čestitke svima koji su sudjelovali u organizaciji! Koliko mi sudjelujemo na sajmovima, čini mi se da je ovogodisnji ZeGeVege festival bio najkvalitetnije organiziran i s najviše izlagača. Ovogodisnji ZeGeVege i nama je polučio stvarno dobre rezultate uz sve organizirane aktivnosti. Dobili smo dosta upita na našem facebooku je li se takav sajam može očekivati i u drugim gradovima. Sve pohvale još jednom i nadamo se da ćemo i sljedeće godine sudjelovati na festivalu.

Ivana Kristić, Encian, o 4. ZeGeVege festivalu održivog življenja 
27. listopada 2011.

 

Sajam je bio -5!! Minus je samo zato da se ne umislite! Sve je bilo s vaše strane u najboljem redu. Brinete se zaista za svaku sitnicu i mislim da je to najbolje organizirani sajam uz to da je i najpozitivniji!

Goran Orešković, OPG Orešković, o 4. ZeGeVege festivalu održivog življenja 
25. listopada 2011.

 

Mogu vam iskreno reći da smo jako zadovoljni festivalom, atmosfera je bila pozitivna i organizacija je bila vrlo dobra. A danas je takvo nešto ovdje vrlo rijetko... Baš je bilo super. Bio je i dosta veliki interes za naše biljke i zahvaljujem na pozivu. Radujem se daljnjoj suradnji.

Marija Mudrić o 4. ZeGeVege festivalu održivog življenja 
18. listopada 2011.

 

Želim Vam čestitati na dobroj organizaciji i tako bogatom programu kao i velikoj pozornosti medija. Ovako dobru atmosferu je teško bilo pronaći na nekom sajmu i drago mi je da ipak ima netko ko se brine za te mala i bespomoćna stvorenja, mislim na životinje.

Senad Hujić, Eko OPG Hujić, o 4. ZeGeVege festivalu održivog življenja 
16. listopada 2011.

 

Kad sam prekjučer dobila pismo od vas očekivala sam uobičajene (korisne) letke i sl., te kad sam vidjela kuharicu Mljac sam se oduševila!! Već sam prije razmišljala kako bih ju htjela barem izbliza pogledati, a onda ste mi ju darovali - od srca vam hvala, stvarno ste me preugodno iznenadili!! Već jučer sam probala gulaš s mariniranim seitanom, jer sam ga imala doma, i odličan je, stvarno je ispao mljac! :D

M. P. 
14. listopada 2011.

 

Hvala na AnimaList newsletteru br. 86!
Molim da mi i dalje šaljete brojeve. 
Cijenim ljude koji poštuju životinje i koji čine sve kako bi im bilo bolje, a to ste Vi. Zato Vas obožavam i molim da samo tako nastavite! 
Osobno, na žalost ne mogu učiniti ništa jer tu gdje živim (Zabok) ne postoji nikakva udruga ili sl. To je grozno, apsrudno i žalosno!!!!!!!!!!!!!! Dakle kad nađem nekog peseka ili macu ja nemam kud s njom i tada mi srce hoće puknuti. Jadno i žalosno da naša županija nema razumijevanja da se izgradi neki azil. Navodno da će biti negdje u Zlatar Bistrici, ali to je još sve pod upitnikom. Predugo se s tim čeka, već godinama. Napuštene životinje NEMAJU VREMENA!!! I tako, jako, jako sam tužna zbog toga. Stoga mi Vaši mailovi dođu kao melem na ranu. Sretna sam da ima ljudi koji imaju tako veliko srce i ljubavi prema životinjama.

S. Č.
6. listopada 2011.

 

Moji roditelji su vrlo tradicionalni i, koliko sam upućena u cijeloj široj obitelji nemamo vegetarijanaca. Ja se sjećam da sam jela meso, ali ga nisam podnosila od malena (tako kažu), iako su me dosta dugo tjerali da bar ponekad pojedem, jer je to kao zdravo. Od svoje desete godine ne jedem nikakvo meso ni ribu. Sada imam 21 godinu i neopisivo sam ponosna na svoju prehranu, imala sam jako puno neugodnih situacija u djetinjstvu, ali sada ljudi kao da mi zavide. Ja se ne mogu sjetiti kad sam imala i najobičniju prehladu, jednostavno odlično se osjećam i mislim da to mogu zahvaliti vegetarijanstvu.

Lara
24. srpnja 2011.

 

Malo je pravih prijatelja životinja, a sve više licemjera koji nose neke male pudle, terijere i slične male beštijice čudnih imena Lu, Coco, itd ispod miške. Te licemjerke obučene su u krzno od glave do pete pa još ni to nije dovoljno nego napiče i neku šubaretinu na glavu i šetaju samozadovoljno špicom. Kod intervjua kunu se u svoje dobre namjere i ljubav prema životinjama ponosno pokazujući novi trofej tog nekog malog krznenog mališana koji ima sve moguće rodovnice i nemam pojma što sve nema... Žao mi je da na taj način ljudi doživljavaju pse, kad ih ima toliko puno koje treba spasiti i dati im ljubavi. Evo ja imam već šest takvih krznenih prijatelja svakakvih veličina i boja. Podržavam vaš rad i nadam se da će sve više ljudi shvatiti koliko je svaki život na ovoj planeti bitan i vrijedan!!!

Ja dajem mali doprinos jer sam već svoje sumještane počela huškati protiv naših lovaca koji svojataju cijeli teritorij, šumu i svaku zelenu površinu. Nedavno se moj prijatelj zatekao u šumi nedaleko svoje kuće, njegov dvogodišnji sin je bio s njim kada je započela hajka i rekao je da u panici nije znao kamo da krene, da legne da trči na čistinu ili da moli boga... Jednostavno oni su se dogovorili BEZ IKAKVIH OBAVIJESTI ZA DRUGE LJUDE, PLANINARE, MJEŠTANE, da je taj dan hajka i pucali su kao ludi na sve živo što hoda na četiri noge uključujući i pse koji se vidjelo da su nečiji... ubili su i moju kujicu taj dan ali to nije najgore, jer mi ne možemo više u šumu kada želimo jer su oni sve sebi prisvojili a pri tome ne stave niti znakove upozorenja niti straže da je taj dan opasno ići u šumu. Voljela bih da barem jedan dan mogu ići u šumu bez straha da me neće neki zalutali metak pogoditi!

Ž. S.
2. veljače 2011.

 

Svaka čast udruzi! Stvarno ste odlična udruga i želim Vam dati sve pohvale. Puno se trudite i pomažete zemlji, ljudima i životinjama što je nešto prekrasno. Meni osobno kao osobi koja se prije sedam godina odlučila na vegetarijansku prehranu a prije godinu dana i na vegansku ste pružili jako veliku podršku. Puno toga sam naučila zahvaljujući Vama i Vašim informacijama, te se nadam da će te tako i nastaviti. Svaka čast :)

M. M.
13. srpnja 2011.
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Udruga Prijatelji životinja neprofitna je nevladina udruga, osnovana 2001. godine s ciljem promoviranja zaštite i prava životinja te vegetarijanstva, odnosno veganstva, kao etički, ekološki i zdravstveno prihvatljivog životnog stila.

Udruga je članica EVU,
Eurogroup for Animals, ECEAE, IAFC i OIPA.







Prijatelji životinja, Jurišićeva 25, 10000 Zagreb

Radno vrijeme ureda: od pon. do pet. od 10 - 16h,

a izvan radnog vremena po dogovoru

(molimo da svoj dolazak najavite).

E-mail i ostali kontakti
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